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Slovní vyjádření, komentáře a připomínky vedoucího: 

 

Autor bakalářské práce postupoval při řešení úkolu značně samostatně. Je třeba ocenit, jak 

vyhledal další literaturu, jak s porozuměním vystihl hlavní trendy vývoje fotometrie v jednotlivých 

obdobích a jak zpracoval popisy fotometrických přístrojů a metod. Cenný je i přehled katalogů a 

atlasů a porovnání, s jakými jasnostmi v nich vystupují jednotlivé hvězdy. Součástí práce jsou také 

přehledné biografie astronomů, kteří se fotometrií zabývali, a vylíčení původu Pogsonovy rovnice.  

Stylisticky je práce na dobré úrovni, i když na některých místech autor používá poněkud archaický 

způsob vyjadřování. Vzhledem k tématu má práce kompilační charakter, jde ale o kompilaci dobré 

úrovně srovnatelné s kvalitními přehledovými články. 

 

 

Případné otázky při obhajobě a náměty do diskuze: 

 

Historický přehled v práci končí v etapě, kdy se při pozorování začaly masově používat čipy CCD. 

Další vývoj fotometrických metod spočívá převážně na zdokonalování softwaru. Mohl by 

bakalaureant stručně charakterizovat současné trendy? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Práci  

 doporučuji  

 nedoporučuji 

uznat jako práci bakalářskou. 

 

Navrhuji hodnocení stupněm: 

 výborně    velmi dobře    dobře    neprospěl/a 
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